



敬啟者：

撤銷口罩令安排

行政長官於 2 月 28 日宣佈，由 3 月 1 日起將全面撤銷口罩令。包括戶外、室內及公共交通工具佩戴口罩要求。

因應上述公佈，由 **3 月 1 日起** 本校最新安排如下：

- 學生**毋須**佩戴口罩回校、上課及參與活動；
- 家長可因應個別學生之身體狀況，自行決定是否佩戴口罩上學；
- 回校前須完成快測及量體溫的要求，暫維持至 **3 月 15 日**；
- 建議乘搭校車的學生於校車上佩戴口罩；
- 如學生出現發燒及呼吸道感染病徵，切勿回校上課，並儘快求醫。
*建議帶備後備口罩，以備不時之需。

若家長有任何查詢，歡迎致電 2404 5333 查詢。

此致
各家長

陳進華校長謹啟
二零二三年二月二十八日

Dear Parents / Guardians,

The 'Cancellation of COVID-19 mask mandate'

The Chief Executive has announced (Tuesday, 28th February, 2023) that the COVID-19 mask mandate will be cancelled from Wednesday, 1st March 2023 including outdoors, indoors or on public transport.

According to the above announcement, the new school-based arrangements from Wednesday, 1st March, 2023 are as follow:

- Students are not required to wear masks at school, during lessons or participating activities;
- Parents can make the decision for their children to wear masks or not according to their health condition;
- Students are required to take daily rapid COVID-19 tests and their temperature before entering school;
- It is suggested to wear mask on the school bus;
- Students with a fever or respiratory illness should refrain from going to school and seek medical attention immediately;
- It is suggested to bring several masks for contingency use.

If you have any enquiries, please contact at 2404 5333.

Yours faithfully,
Mr. Chan Chun Wah
Principal